
 

Interpellation till Johan Krogh, ordf. i miljö- o. stadsbyggnadsnämnden  

 

Brister i Älgös naturskydd?  

För inte så många år sedan så var målet och beskrivningarna av Älgö att det skulle vara en 
skärgårdsö med skärgårdsnatur. I 2009 års beskrivning i detaljplanen finns fina beskrivningar av 
Älgös natur och miljö men beskrivningarna har inget juridiskt värde. I marklovet som ges för att 
bygga på Älgö finns en regel – att det ska anges hur många träd med stamomkrets över 13 cm som 
finns på tomten och hur många av dessa som önskas fällas. Det har resulterat i en kraftig decimering 
av natur och träd och i värsta fall kalhuggning. Även omfattande sprängningar har ägt rum på nya 
tomter och fastigheter. Karaktären på Älgö förändras då för varje år i motsatt riktning mot 
skärgårdskaraktär och mot ett tättbebyggt villasamhälle. Denna utveckling har pågått i 15 år.  
 
I den gamla byggnadsplanen för Älgö som föregick nuvarande detaljplan fanns både 
trädfällningsförbud och förbud mot sprängning och schaktning. Nu behövs det snarast återinföras ett 
juridiskt bärande miljö- och naturskydd för Älgö i kommande plan år 2024.  
 
Mina frågor är följande 
 

- Varför saknar Älgö juridiskt naturskydd i nuvarande plan? 
 
- Kommer det att införas ett juridiskt giltigt naturskydd på plankartan till den nya planen år 

2024? 
 

 
Christina Ståldal   (-)    230909 
 

 
 

 
 

 


